
  

Jaarverslag secretariaat  2023  

vereniging Dorpsbelangen Siddeburen Vooruit! 

 
In het jaarverslag blikken wij terug op 2023.  Wat is er allemaal gebeurd en waar 
houden wij ons mee bezig. Hieronder geven we verslag van de verschillende zaken 
waar we ons als bestuur mee bezig houden. 

⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯⎯ 
 

  BESTUUR: 
Gedurende 2023 is het bestuur van de vereniging Dorpsbelangen Siddeburen Vooruit 
(kortweg Dorpsbelangen) zeer actief geweest. In dit overzicht doen wij verslag van 

verschillende zaken. De portefeuille verdeling werkt goed en een ieder heeft zijn/haar specifieke 
aandachtsgebied(en). Nog even een overzicht:  
Nico Marinus:  Voorzitter/alg. zaken/samenwerking andere dorpen/verenigingen/gemeente 
Jolanda Huisman: Secretariaat/communicatie/publicatie/alg. ondersteuning  
Marjan Torie/ Karin Hofman:  Penningmeester/ financiën. 
Martine Entjes: Activiteiten 
Greet ter Laan:  Leefbaarheid  
Kees Kemper: Aardbevingsproblematiek/ Versterking 
Patries van de Kamp: Windmolens/ zonnepark/ energietransitie 
Joey Bruinsma: Activiteiten  
Ad interim: Lisanne Bos: Activiteiten 
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Op de Algemene Ledenvergadering zijn alle bestuursleden bij acclamatie herkozen. Alleen 
de penningmeester Karin Hofman trad af en in haar plaats is mevr. Marjan Torie met 
algemene stemmen gekozen. De financiële situatie van de vereniging is zeer stabiel. Er is 
uitgebreid verslag gedaan van de financiën en ook werd er een verslag gedaan van een 
externe financieel expert. 
We zijn in zee gegaan met Regio FM, om via de kabelkrant en de regiokrant van Abel Bos zaken te 
publiceren om zodoende al onze activiteiten bekend te maken onder onze leden; dat is en blijft een 
uitdaging. Uiteraard zijn er de geëigende kanalen van de website, Facebook en Instagram, maar niet 
iedereen maakt gebruik van social media. De nieuwsbrief wordt digitaal verspreid. Er is een bijzonder 
klein aantal leden die de nieuwsbrief nog in de brievenbus krijgt omdat ze geen gebruik maken van 
digitale middelen.  
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De gemeente vraagt van ieder dorp om een dorpsvisie/ dorpsplannen  te 
ontwikkelen.  Voor Siddeburen dateert de laatste versie van 2009. De wereld 

heeft niet stilgestaan en allerlei veranderingen hebben plaatsgevonden. We 
hebben getracht dit project in gezamenlijkheid met de overige Schildmeerdorpen aan te vliegen maar 
de onderlinge verschillen waren te groot. Dat zat hem voornamelijk in het feit dat er dorpen waren die 
al een recente dorpsvisie hadden. We gaan dit traject nu als dorp zelf lopen. Een projectplan is 
geschreven en ligt ter goedkeuring bij de gemeente. Als de goedkeuring er is dan zullen we een oproep 
plaatsen om mensen te werven die meewillen helpen in de ontwikkeling van de dorpsvisie. Er hadden 
zich al mensen gemeld en die zullen zeker weer benaderd worden. 
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 Iedere 6 weken komt een afvaardiging van iedere dorpsvereniging van de 6 Schildmeer dorpen 
bij elkaar  voor overleg en samenwerking op dorps overschrijdende zaken. Denk aan de 

energietransitie, zonnepark, maar ook infrastructuur, recreatie, woningbouw, aardbevingsproblematiek 
enzovoort. Daar waar we kunnen trekken we gezamenlijk op. Er wordt een website gebouwd voor de 6 
Schildmeer dorpen, het Kultuureiland, Damsterplas TV en Kunst en kultuurhuis de Ent. Op die website 
komt regio informatie en de individuele websites van de verschillende dorpsbelangenverenigingen 
worden er aan gelinkt. Dit alles wordt gefinancierd door de subsidiegelden uit het project “Toukomst”. 
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 De aanleg van het zonnepark aan de Geerlandsweg is in 
2023 ook  continue op de agenda geweest. Er zijn 
diverse overleggen geweest met de ontwikkelende 
partij Novar , gemeente en de werkgroep Zonnepark 
Nee.  Ze stonden op de braderie in de stand van 
Dorpsbelangen om mensen te informeren. Daarna is er 
een handtekeningenactie op touw gezet. We zijn 
gehouden om het participatietraject  te volgen. We 
zullen alle informatie, voordelen en nadelen bundelen 
en presenteren als de tijd daar is. 
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Na ruim 2 jaar voorbereiding  was er achter de schermen al 
begonnen met het ontwikkelen van de groentrook; plannen 

ontwikkelen en bijschaven , met omwonenenden en 
belangstellenden de plannen doornemen en bijstellen,  om zo 
tot een definitief ontwerp te komen. Overleg met de gemeente 
over wat wel en niet mogelijk is op deze plek. Het is openbare 
grond en blijft van de gemeente. Wij krijgen het in bruikleen 
zoals dat heet om een mooie buurt-speel,-spel en ontmoetplek 
te maken op deze sleutellocatie. Daarna “de boer op” om met 

ondernemers te praten die kunnen helpen bij het tot stand 

komen van de plannen, offertes aanvragen en subsidies 
aanvragen want  het plan moet wel ergens van betaald worden 
en dan kan niet (alleen) van geld van Dorpsbelangen.   
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De aardbevingsproblematiek blijft aanhouden. Nadat er in de 2e kamer 
uitvoerige debatten zijn gevoerd over hoe de de hele situatie weer vlot 
getrokken kon worden. Zo kwam er een “Nij Begun” met 50 nieuwe 
maatregelen die voor alle gedupeerden  tot een betere afwikkeling van zaken 
zou moeten leiden. Laten we het kort samenvatten: het is er niet door 

vereenvoudigd en de samenwerking tussen IMG en NCG is er nog steeds niet. Ook is onduidelijk wat de 
rol van de gemeente hierin is. Een eerder beloofde bijeenkomst die voor meer tekst en uitleg zou 
moeten zorgen werd ter elfderure afgelast omdat er een storm over het land raasde. Na veel vijven en 
zessen kwam de bijeenkomst er dan toch in september. De zaal van de Koetsier was afgeladen. Duidelijk 
werd gesteld dat de IMG en NCG nu meer kunnen met de nieuwe ruimere regels ( o.a. voor de 
schadeafhandeling). Als het goed moeten alle woningen per 1-1-2024 in kaart gebracht zijn qua 
veiligheid. Men streeft er naar om in 2028 de hele versterkingsoperatie klaar te hebben. Diverse 
kritische opmerkingen werden geplaatst en gaven bewoners voorbeelden van schrijnende situaties en 
constateerde men dat 2028 een ambitieuze datum is gezien het feit hoe de versterking tot nu toe 
verloopt. De nieuwe procesbegeleider was aanwezig samen met een 4 tal aardbevingsconsulenten om 
de mensen te woord te staan na de informatieavond. Na afloop werd er met het cluster ’t Veen nog 
apart gesproken omdat dit gebied een gebiedsgerichte aanpak krijgt en waar de bodemgesteldheid 
(geoxideerde veengrond) een hele grote rol speelt in de problematiek. Er werd beloofd dat na de 
inventarisatie er in maart een nieuwe voorlichtingsbijeenkomst zou komen om de laatste stand van 
zaken te delen. 
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De wooncoöperatie Siddeburen is een feit. Dorpsbelangen 
heeft dit initiatief van de grond getrokken en er is een 
vierkoppig bestuur geïnstallleerd.  Dit bestuur gaat eerst de 
(on)mogelijkheden onderzoeken of het creëren van sociale 
huurwoningen in de panden van de oude scholen een 
haalbare kaart is. Men is in gesprek met verschillende partijen 
en de gemeente om te vast te stellen binnen welke kaders er 
geopereerd moet worden en welke wet- en regelgeving er van 

toepassing is.  We hopen in 2024 hier meer over te kunnen berichten. 
 Naast dit project is Dorpsbelangen in gesprek met een projectontwikkelaar geweest die het terrein van 
het voormalig Medisch Centrum wil ontwikkelen tot woningbouw. Het bestuur van de wooncoöperatie  
moest eerst met de gemeente rond de tafel over de kaders en wet en regelgeving (bestemmingsplan, 
omgevingswet, etc. ). We hebben goede hoop dat dit project daadwerkelijk van start zal gaan in 2024 en 
dat dit mooie betaalbare koophuizen voor starters en  doorstromers gaat opleveren. 
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De activiteitencommissie heeft het druk gehad om alle evenementen te kunnen organiseren. Het vergt 
veel tijd en inzet van onze commissie leden. Zij worden ondersteund door vrijwilligers in de diverse 
activiteiten. Het is afgelopen jaar echter gebleken dat het enthousiasme om mee te werken aan een 
activiteit afneemt onder de dorpsbewoners. Het is moeilijk om planning en personele bezetting rondom 
een activiteit rond te krijgen. Wij vinden dit een zorgwekkende ontwikkeling. 
Als je wat wilt bereiken in een dorp dan moet je dat met elkaar doen het is tenslotte voor de 
leefbaarheid van je dorp en woonomgeving. Er waren vele evenementen zoals de klim en klauterdag in 
de sporthal voor kinderen, Koningsspelen, Paaseieren zoeken, garagesale, avondvierdaagse, de 
activiteiten in de feestweek zoals ketelmuziek, lichtjesavond en kindermarkt, ondersteuning bij de 
Sinterklaas intocht samen met de Sinterklaasclub en de Spooktocht samen met de Spooktochtgroep en 
als laatste ons verjaardagsfeestje van 45 jarig bestaan van Dorpsbelangen. 
Ondanks al deze  succesvolle activiteiten heeft de activiteitengroep besloten dat ze stoppen met de 
bestuursfunctie omdat het te veel tijd en energie vraagt om de zaken rond te krijgen en er een 
afnemende belangstelling is om  als vrijwilliger mee te werken. 
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Hoe nu verder? 
Er liggen grote vraagstukken op ons bord,  dorpsvisie ontwikkelen, de 
Buurtplek Kugelslaan ontwikkelen,  hoe vergroten we de leefbaarheid 
in het dorp, hoe gaan we de activiteiten in de toekomst vormgeven en 

 hoe betrekken we meer inwoners bij onze plannen? 

 
Wie het weet mag het zeggen, wij staan open voor alle suggesties en 
ondersteuning. 
 
Namens het bestuur van Dorpsbelangen Siddeburen Vooruit! 


